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Kruispuntbank Inburgering  -  Verbetering gegevensuitwisseling

De Kruispuntbank Inburgering (KBI) is het cliëntvolgsysteem voor inburgeraars, 
Onthaalbureaus en Huizen van het Nederlands. De kruispuntbank wordt beheerd door het 
Agentschap Integratie en Inburgering en maakt het mogelijk dat het volledige 
integratietraject van nieuwkomers kan worden opgevolgd.

Door problemen inzake het contract met de softwareleverancier, konden er sinds eind 
2016 weinig verbeteringen aan de kruispuntbank worden aangebracht. Het jaarverslag 
2016 van het Agentschap Integratie en Inburgering meldt dat er sinds mei 2017 wel 
weer verbeteringen mogelijk waren. 

1. Hoeveel keer consulteerden de OCMW’s sinds augustus 2017 de persoonsgegevens 
vanuit de KBI?

2. Werd de KBI ondertussen verder uitgebouwd na de problemen met het contract van 
de softwareleverancier?

3. Werden er resultaten geboekt naar aanleiding van de gesprekken over 
gegevensuitwisseling met Actiris?

4. Besliste men al om al dan niet gegevens uit te wisselen met de Brusselse OCMW’s? 
Indien wel, op welke manier zal dit geconcretiseerd worden?
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1. In de periode augustus 2017 – december 2017 werd de KBI in totaal 2.828 maal 
geconsulteerd door de OCMW’s.  

2. De KBI werd verder uitgebouwd. In mei 2017 startte een project om de onderliggende 
technische componenten van de KBI op te waarderen naar de meest recente versies. 
Dit is in oktober 2017 in productie gegaan. Terzelfdertijd werden er offertes gevraagd 
voor noodzakelijke verbeteringen, waarvan sommige ondertussen in ontwikkeling of in 
de testfase zitten. Zo werden de noodzakelijke aanpassingen ontwikkeld voor het 
afstemmen van de KBI op de wijzigingen in de Vlaamse Wooncode inzake de 
taalkennisvereiste. Een verbeterde weergave van de verschillende NT2-niveaus binnen 
de KBI wordt momenteel getest en zal binnenkort in productie gaan.

3. De gesprekken over elektronische gegevensuitwisseling tussen de KBI en Actiris 
hebben geresulteerd in een projectfiche bij de KSZ, met daarin opgenomen de details 
over wat er uitgewisseld dient te worden, via welke weg dit kan verlopen en wat de 
uiteindelijke planning is. Eind 2018 zou deze uitwisseling aan beide zijden in productie 
moeten gaan.

4. Er is nog geen beslissing genomen. Dit wordt bekeken in samenhang met de 
informatie-uitwisseling met lokale besturen in het kader van de verplichte inburgering 
in Brussel. 


